
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 Side 1/2 

 

 

Besvarelse af spørgsmål nr. 1 (Aktstk. 149) fra Folketingets Finansud-

valg 

 

Hermed sendes besvarelse af spørgsmål nr. 1 (Aktstk. 149), som Folketin-

gets Finansudvalg har stillet til justitsministeren den 16. december 2021. 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lisbeth Bech-Nielsen (SF). 
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Spørgsmål nr. 1 (Aktstk. 149) fra Folketingets Finansudvalg: 

 

”Vil ministeren oplyse, i forhold til udbud af SINE, om staten 

fremover vil eje frekvenserne?” 

 

Svar: 

 

Justitsministeriet har til brug for besvarelsen af spørgsmålet indhentet en 

udtalelse fra Rigspolitiet, der har oplyst følgende: 

 

”Rigspolitiet råder over en frekvenstilladelse i området 410-430 

MHz, som kan stilles til rådighed for en kommende leverandør. 

Udbuddet vil være teknologineutralt. En kommende leverandør 

kan således frit vælge, hvilken løsning leverandøren vil tilbyde, 

når blot den opfylder de funktionelle krav. Herunder om leve-

randøren vil basere sit tilbud på den frekvenstilladelse, som 

Rigspolitiet stiller til rådighed, eller et andet spektrum, som le-

verandøren selv råder over. 

 

Hvis en kommende leverandør vælger at basere sit tilbud på 

Rigspolitiets frekvenstilladelse, vil Rigspolitiet ikke efterføl-

gende i kontraktperioden selv kunne benytte frekvenstilladel-

sen. Frekvenstilladelsen vil dog forblive hos Rigspolitiet.” 
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